

Title (en)

Container for liquids, fluids, or flowable materials.

Title (de)

Behälter zur Aufnahme von flüssigen, fliess- oder schüttfähigen Stoffen.

Title (fr)

Récipient pour produits fluides, liquides ou pulvérulents.

Publication

EP 0458996 A1 19911204 (DE)

Application

EP 90110158 A 19900529

Priority

EP 90110158 A 19900529

Abstract (en)

In a container for receiving liquids, fluids or flowable materials, with a receiving container part (1) with an opening (5) for the materials, a cap part (3) which can be placed on the opening (5), and a suspension device for the container, which has a suspension bow (17) which runs across the upper side (18) of the cap part (3) and can be brought from a position which is at least partially integrated into the contour of the cap part (3) into an extended suspension position, the suspension bow (17) is, to simplify the construction and the handling of the suspension device, equipped with a slide guide mounted in the cap part (3), via which it can be displaced from the integrated position into the suspension position.

Abstract (de)

Bei einem Behälter zur Aufnahme von flüssigen, fließ- oder schüttfähigen Stoffen, mit einem Aufnahmehälterteil (1) mit Öffnung (5) für die Stoffe, einem auf die Öffnung (5) aufsetzbaren Kappenteil (3), sowie einer Aufhängevorrichtung für den Behälter, welche einen Aufhängebügel (17) aufweist, der über die Oberseite (18) des Kappenteiles (3) verläuft und von einer zumindest teilweise in die Kontur des Kappenteiles (3) integrierten Stellung in eine ausgefahrenre Aufhängestellung verbringbar ist, wird zur Vereinfachung der Konstruktion und der Handhabung der Aufhängevorrichtung der Aufhängebügel (17) mit einer in dem Kappenteil (3) gelagerten Schiebeführung ausgestattet, über die er von der integrierten Stellung in die Aufhängestellung verschiebbar ist.

IPC 1-7

B65D 51/24

IPC 8 full level

B65D 51/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 51/242 (2013.01)

Citation (search report)

[A] EP 0251590 A2 19880107 - LINGNER & FISCHER GMBH [DE]

Cited by

FR2753687A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0458996 A1 19911204; EP 0458996 B1 19940831; AT E110678 T1 19940915; DE 59006983 D1 19941006; DK 0458996 T3 19950109;
ES 2062179 T3 19941216

DOCDB simple family (application)

EP 90110158 A 19900529; AT 90110158 T 19900529; DE 59006983 T 19900529; DK 90110158 T 19900529; ES 90110158 T 19900529